



WHERE EVERY DAY BLOOMS WITH SURPRISES!

حيث يزهر كل يوم بالمفاجئات!

ANNUAL SUBSCRIPTION

الاشتراك السنوي

Discover uniquely curated gifting solutions for your colleagues, family, and friends. At April Gifts, we understand the importance of showing appreciation and recognizing the people who make a difference in your life.

Delight them with our thoughtful gifts that will create lasting memories. Every gift from April is a token of love and recognition that can be treasured for years to come.

اكتشف تشكيلة الهدايا المميزة والمختارة بعناية لتقديمها لزملائك وعائلتك وأصدقائك. لأننا نفهم جيداً في متجر أبريل أهمية التقدير والاعتراف بالعرفان لمن لهم الفضل عليك.

أسعدهم بهدايا رائعة تصنع لهم ذكريات لا تنسى. لأن كل هدية من متجر أبريل هي عربون محبة وتقدير يمكن الإعتراز به لأعوام عدة.



OCCASIONS

مناسبات



Valentine's Day
يوم الحب



Back to School
العودة للمدارس



يوم المعلم
Teachers' Day



Birthday
أعياد الميلاد



Wedding
حفلات الزفاف



Mother's Day
يوم الأم



Father's Day
يوم الأب



Anniversary
الذكرى السنوية



National Day
اليوم الوطني



Eid
الأعياد



Ramadan
رمضان



Housewarming
ديكور المنزل

At April Gifts, every moment matters. Our annual subscription curates gifts that transform ordinary occasions into extraordinary memories.

لأن كل لحظة مهمة مع متجر أبريل. إشتراكك السنوي يمنحك هدايا فريدة ومميزة تحول المناسبات العادية لذكريات لا تنسى.



SHOWCASING OUR CRAFT

عرض لأعمالنا

A glimpse into the masterpieces we've crafted for unforgettable occasions.

نستعرض لكم مجموعة من الهدايا الرائعة التي صنعناها خصيصاً لمناسبات لا تنسى.



SHOWCASING OUR CRAFT

عرض لأعمالنا

Dive deeper into our portfolio of carefully curated gift collections.

نستعرض لكم تشكيلة الهدايا المختارة بعناية



SHOWCASING OUR CRAFT

عرض لأعمالنا

Feast your eyes on the variety and quality of our bespoke gift solutions.

استمتع بالتنوع والجودة مع تشكيلة الهدايا المصممة خصيصاً لتناسب ذوقك

GIFT RESPONSIBLY, CELEBRATE SUSTAINABLY

هدايا صديقة للبيئة، لاحتفالات دائمة



In our commitment to a greener planet, April makes a conscious effort to offer sustainable gifting options. We pay attention to the environmental impact of our products and packaging, aiming to bring you eco-friendly choices. Gift responsibly with April.

هديتك في كل مناسبة من متجر أبريل لنخلق قصص وتجارب رائعة معاً، بهدية واحدة في كل مناسبة مع متجر أبريل.



WHERE EVERY DAY BLOOMS WITH SURPRISES!

حيث نزهر كل يوم بالمفاجئات!



600 527 745



056 1144 313



www.aprilgift.com



support@aprilgift.com



Khalidiya, Abu Dhabi, United Arab Emirates | الخالدية، أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة



aprils.gifts